
Referat fra møte i FAU 17. oktober 

 

Sted: Lødingen skole  

Dato: 17.10.2023  

Kl. 17.30-19:00 

 

Til stede: 

Kjetil Moelv, Marte Jensen, Sissel Waltin Karlsen, Bodil Kanstad, Anne Marie Guttorm 

Graven, Joakim Øyan, June Berg Freiberg, May Sissel Olufsen, Tina Karlsen, Lise Støvset 

Martinussen 

 

Ikke til stede: 

Stein Jensen, Liv Eva Taraldsen 

 

 

Sak 1: Informasjon fra rektor 

Informasjon om FAU på: 

foreldreutvalgene.no 

 

 

Sak 2: Konstituering 

Valg av leder:  

Bodil Kanstad 

 

Nestleder: 

Anne Marie G. Graven 

 

FAU-leder møter også i SU (Samarbeidsutvalget) 
 

SU har første møte 01. november. 

 

 

Sak 3: Skolemiljø 

Rektor informerer:  

 

Fra uke 43 er det 180 elever på skolen, 30 av disse er flyktninger.  

 

På SFO er det i overkant av 30 barn. Det har blitt en økning av barn på SFO etter at ordningen 

med gratis kjernetid på SFO ble utvidet til å gjelde elever i 2. klasse også.   

 

Det er plassproblemer på skolen, og ungdomstrinnet mangler per i dag grupperom.  

 

Det er flere fremmedspråklige elever, og behov for mer ressurser til norskopplæring. 

 

Økning av elever med særskilte behov.  

 

Utfordringer i skolemiljøet med språkbruk, adferdsproblemer og konflikter.  

 

Helhetlig plan for skolemiljø er under revidering.  

http://foreldreutvalgene.no/


Skolen har også en antimobbeplan. 

 

Elevundersøkelsen legges frem for FAU når den er klar.  

 

Diskusjon i møtet: 

Medlemmer av FAU tar opp saker som muligheten for å omdisponere rom, om bekymring om 

at barn på ulike trinn er sammen under friminuttene, om bekymring om klassemiljø i enkelte 

klasser, og om muligheten for at skolen kan bli en Dembra-skole for å motvirke hatytringer og 

mobbing.  

 

FAU vil ta opp saken om skolemiljø også på neste møte.  

 

 

Sak 4: Sosialt  

Sosiale tiltak for elevene: 

Skolen bruker å ha nyttårsfest for ungdomstrinnet i storsalen med pynt, mat og musikk. FAU 

samarbeidet med Innsats for andre i 2023. Eventuelt nyttårsarrangement for 2024 tas opp på et 

senere møte. 

Rektor oppfordrer foreldrene til å arrangere sosiale tilstelninger for barna. Skolen kan lånes 

gratis.  

 

 

Sak 5: Fysisk skolemiljø  

Rådgiver for oppvekst, Yngve Nyheim og kommunedirektør kommer på befaring i uke 43, da 

tar skolen opp problemer med lokalene. Utdanningsforbundet skal invitere sine til å besøke 

skolen og se på utfordringene.  

 

Skolegården: elevene har ønsket seg flere leker til uteområdet. Barna har litt lite å gjøre i 

friminuttene, noe som igjen fører til konflikter. 

 

Inne brukes lokalene så fornuftig som mulig. Er behov for flere grupperom.  

Trafikkforhold: SU har gått en trygghetsvandring, det er skrevet en rapport fra både sommer 

og vinter. Su skal gå ny trygghetsvandring i vinter og skrive ny rapport.  

Skolen har ikke fått beskjed om når gangfeltene skal merkes opp.  

Kommunen har fått tildeling til å få satt fartsdumper og skilting til skoleveien.  

Foreldre oppfordres til å varsle til politiet om trafikkfarlige situasjoner.  

 

 

 

 



Sak 6  Saker fra elevrådet 

Skolen har to elevråd og det er Svein Rist som hjelper til med å organisere elevrådene.  

Mellomtrinnet: Leder: Didrik Knutsen i 6. klasse (medlem i SU). Nestleder Elina Stenhaug i 

7. klasse.  

Ungdomstrinnet: Leder: Benjamin Storm Taraldsen, med nestleder: Cheusi Uwimana.  

Elevrådet har hatt en undersøkelse på både mellomtrinn og ungdomstrinn om hvilket 

lekeapparat de ønsker: flertallet ønsker seg en såkalt spykopp/karusell som koster ca 50 000,-   

Man har ca 20 000,- tilsammen, fra tidligere midler og spleis. Skolen har sagt at de ønsker å 

hjelpe til økonomisk, og rektor skal sjekke om mulighetene for å bruke midler til å kjøpe 

apparatet.  

Elevrådet har bestemt at skolen deltar på årets Operasjon Dagsverk, 2. november. Årets 

prosjekt støtter ungdom i Colombia. 

 

Sak 7: eventuelt  

- Spørsmål om hva som skal skje med grusbanen. Det skal være planer for hva som skal skje, 

FAU vil undersøke dette nærmere. 

- Åpen skole – sjekke mulighetene for å arrangere Åpen skole for elevene. Saken følges opp. 

Anne Marie hadde meldt inn sak til eventuelt om reglement for inntjening til klassekassa, men 

utsatte det til neste møte siden det begynte å bli knapt om tid.  

FAU må også avgjøre hvilken rolle rektor skal ha under møtene, dette diskuteres på neste 

møte.  

Neste møte i FAU arrangeres 21. november kl. 17:30.   


